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Koszorúzás! 
ünnepségek 

Napirenden: 

Budapest felszabadulásá-
nak 23. évfordulója a lkalmá-
ból pénteken délelőtt koszo-
rúzási ünnepség volt a fel-
szabadító harcokban elesett 
szovjet hősök gellérthegyi 
emlékmüvénél. A talapzat 
előtt a fegyveres erők tagjai 
álltak díszőrséget, az emlék . 

A szegedi járás 
idei költségwetése 

Ülésezett a járási tanács 
Az 1970. évi költségvetés lását. Mórahalom esetében 70 lödéséről számolt be. de az 

müvei szemben katonai disz- • d s f e j ieszési terv megvitatá- személyes diákotthon bövíté- egészségügyi ellátás további 
század sorakozott fel. A ze- , sára és a végrehaj tó bízott- sére engedélyeztek ugyan korszerűsítését kérte, a meg-
nekar eljátszotta a szovjet és s a a elmúlt évi munká jának költségkeretet, a terv meg- előzés és felvilágosítás szük-
a maevar Himm.wt mairt ! értékelésére ült Ö6sze tegnan. valósítása azonban előrelát- ségességét hangsúlyozta, sür-

, pénteken délelőtt a szegedi hatólag áthúzódik a követ- gette a gvermekek fogászati 
megkezdodott a koszorúzás. > j á r á s i tanács. kező évre. el látásának további bővíté-

A kegyeletes megemléke- i A költségvetés szerkezete a Az egyes ágazatok költ- a banyai boltok fe j -1 B ö r c s ö k F e r e n c elvtárs, a VIDIA Nagykereskedelmi Vál-
zés, - amelyen a moszkvai nagyközségi státuszok életre ségvetési összegei az előző j««tese t Ocsko Imre « » t e - ^ . t p j B ó d i L á s z l ó e l v t á r s a s z e J , e d i vasöntöde 
delegáció is részt vett és kn hivasaval jelentősen megvál- evek eredmenyeit doku- jeK) a TavaKoan igenyelt ai- _ . . . _ . . . aeiegacio is reszt \ e t t es k o - ( t Q z o t t K ö z t u d o t t hogy a ta mentá l ják l a m i lakohazepitesi akció j igazgatója; bzajbely Mihalv. a Pamutnyomo es Szovo-
szorüzott - , .az Internacio- vaiyi ' kormányhatározat ér- Jelentós a járás megindításával kapcsolatban j ipari Vállalat Szegedi Texti lművek főmérnöke. Az elhang-

Ülést tartott az MSZMP 
Szeged városi bizottsága 
A Magyar Szocialista Munkáspár t Szeged városi bi-

zottsága tegnap, február 13-án 9 órakor a városi tanács-
háza nagytermében ülést tartott. Az ülésen Sípos Géza elv-
társ, a városi pártbizottság első t i tkára elnökölt. 

Az elnöki megnyitó után dr. Varga Dezső elvtárs, a 
városi pártbizottság t i tkára adott szóbeli kiegészítést Az 
1969-es év gazdasági eredményeiről és az 1970-es eszten-
dő főbb gazdasági feladatairól címmel irasban előre ki-
küldött jelentéshez. A témához sorrendben a következő 
pártbizottsági tagok szóltak hozzá: Kispál Jenő elvtárs, a 
Szegedi Hangszergyár igazgatója; dr. Kuti Árpád elvtárs, 
a Szegedi Élelmiszer-kiskereskedelmi Vállalat igazgatója; 

nálé hangjaival ért véget. 
Ugyancsak 

egeszseg- t e t t f e l k é r d é s e k e t . de felhív-
figyelmet Kistelek vo-

végre 
nem haj to t t tanácsülési ha-

telmében a nagyközségek a ügyének fejlődésében a szak- / neveimet K.ctei 
koszorir/ási !«''asi jogú varosokéhoz ha- orvosi hálózat — elsősorban „ Koszoruzasi n w v e azokkal azonos r • n d l " z a l . . e . ® ? s o r D a n natkozasaban nehanv 

ünnepséget rendeztek a Bu- h a t á s k ö r t n ^ * \ ° & a s z a t ~ b o v u l e 5 e - t f nem ha j 
zs„i . v , , , natasKort nyertek, teimesze- gyelemre meltok az anva- es i c Önkentes Ezred emlek- tes tehát, hogy költségvetési csecsemövédelem. valamint t a r o z d t r d ls" 

normáik es gazdalkodasi a z öregek napközi otthonos 
módszereik is megváltoztak, elhelyezése érdekében tör-

A bevételek köre szűkre tént intézkedések. Költségki- , . , . , , , , . 
szabott a szegedi járásban - hatásuk 7.3 százalékos — 1 " a l e m e l e s e r e megoldaskent a 
állapította meg dr. Ábrahám millió forintos — ágazati t a nacs i dolgozok bérrendeze-
Antal vb-elnökhelyettes elő- emelkedést jelent. sét javasolta. Más intézmé-
leriesztése. Szaporodott 1969-ben a nyék. vállalatok előnvösebb 

Az intézmények működést napközi otthonos óvodai és fizetési lehetőségei elszívják 
bevételeiből, a lakossá* és áltolános iskolai csoportok a tanácsok nagy szakmai 
a tsz-ek adóiból, állami és s z a m a is. sot további gyára- k ] t - a l k a l m a 7 o t t „ p i s 
felsőbb tanácsi hozzájáru- Dodast irányoz elő a terv. A eyakorlatu alkalmazottait is. 
(ásókból tevődik össze az kulturális ágazat költségve- Végezetül meghallgatta a 
a 96 millió 198 ezer forint. t e s e 1 millió 870 ezer forint- tanácsülés dr. Horváth Ist-

művénél, a Vérmezőn. 
Pénteken ' délben koszorú-

zási ünnepség volt a főváros 
felszabadításáért vívott har-
cok során hősi halált halt 
román katonák síremlékénél 
a rákosligeti temetőben. 

Tóth Szilveszterné ország-
gyűlési képviselő a tanácsok 
hatósági munká jának színvo-

amclynek felhasználásáról tol emelekedik tehát. 

M o s z k v a ! ^ 

döntöttek. 
Az idei járási költségvetés 

Továbbra is jelentős té-
nyezőként szerepel a falvak 

ván (Röszke) interpellációját. 
A röszkei főutca útburkola-

. . . . . . . . életében a lakosság község- fának korszerűsítését szor-
ban a bé rek ' e m e T k r ó é X n hozzájárulása. El- galmazta és a téli hóakadá-
tér el az 1969. évitől. A bér- 6 Ő s o r b a n . V'zhalózat-epitesre. l y o k e lhárí táséban tapasztalt 
a lap 1 millió 836 ezer fo- S r é é r e réíterütefi utak ó s á g o t kifogásolta. A 
rint tal emelkedett az elozo ^ 1 a r d á k " é p í t é s é r e v a g y Röszkére vonatkozó választ 
evivet saemoen. korszerűsítésére fordít ják, de nem tartot ta kielégítőnek. 

A költségvetési összegek szerepel a 35 millió 671 ezer ezért 
felhasználását illetően a szűk- forintos fejlesztési alap fel-

Központi Bizottságának első séges működési és bérjellegű használásánál két ú j orvosi torpelláló tanácstag. 
Kádár János, az MSZMP nem fogadta el az in-

j zottakra dr. Varga Dezső elvtárs válaszolt. Sípos Géza 
elvtárs összegezte a vitát, hangsúlyozva az ipar, a keres-
kedelem, a kommunista gazdasági vezetők tennivalóit a 
lakosság igényeinek mind teljesebb kielégítésében. Az elő-
terjesztést a pártbizottság elfogadta. 

A második napirendi pont előadója, Sipos Géza elv-
társ kommentál ta a városi pártszervek 1969. II. fél évben 
végzett munkájáró l szóló jelentést. A pártbizottság a je-
lentéssel egyetértett . 

Ezután dr. Ozvald Imre elvtárs, a városi pártbizott-
ság t i tkára indokolta az MSZMP Szeged városi bizott-
ságának és végrehaj tó bizottságának, valamint a pártbi-
zottság mellett működő munkabizottságoknak 1970. t. fél-
évi munkaterv- javasla tá t . A pártbizottság a javaslatot 
egyetértőleg elfogadta. 

Végül a városi párt-végrehajtóbizottság előterjeszté-
sére a pártbizottság Prágai Tibor elvtársat a pártbizottság 
ipari, építési és közlekedési osztályának vezetőjévé, Dékány 
László elvtársat pedig a pártbizottság gazdasági és ügy-
kezelési osztályának vezetőjévé kinevezte. A pártbizott-
ság kinevezte továbbá a pártbizottság mellett működő 
munkabizottságok vezetőit és tagjait . 

Az ülés Sípos Géza elvtárs zárszavával fejeződött be. 
t i tkára pénteken fogadta 
Moszkva város küldöttségét, 
amely V. V. Grisinnek, az 
SZKP Politikai Bizottsága 
póttagjának, a moszkvai vá-
rosi pártbizottság első t i tká-
rának vezetésével hazánkban 
tartózkodik. 

A szívélyes légkörű talál-
kozón részt vett Németh 
Károly, az MSZMP Politikai 
Bizottságának póttagja, a 
budapesti pártbizottság első 
t i tkára, Sarlós István, a fő-
városi tanács végrehaj tó bi-
zottságának elnöke. Jelen 

kiadásokon túlmenően fieve 
lemre méltó a tervezett f e j 
lesztések. felújí tások sora. A 
járás vissza-visszatérő gond-

rendelő építése is. 
A költségvetési tervezetet 

a járási tanács egyhangúlag. 
ia az úthálózatnak korszerű m o d o s l t á s n c l k ü l jóváhagyta, ta az uthalozatnak Korszerű M á s o d i k n a p i r e n d i D o n t _ 

ként 
a végrehajtó bizottság 1969. 
évi munkájáró l készült be-
számoló jelentést 

vitatta meg a tanácsülés. A 

közlekedési eszközökre szinte 
veszedelmet jelentő néhány 
szakasza. Befejezik a Rúzsa 
és Ullés közötti bekötő utat 
— 8 millió forintos előre-
látható költséggel, de sür-
gető igénvként ielentkezik a hozzászólók elismerően nvi-
Zákánvszéket és Bordánvt. latkoztak a végrehaj tó bi-
valamint a Röszkét és Móra- zottság sokirányú, eredmé-
halmot összekapcsoló bekötő n y «« tevékenységéről, de fel-
utak korszerűsítése is. hívták a figyelmet néhánv 

Mórahalmon és Pusztasze- ° l y a n tanácsi határozatra is. 
ren egy-egy ál talános iskolai amelynek végrehaj tása késik. 
napközis csoport kezdi meg A beszámolót vita követte. 

volt F. J. Tyitov, a Szovjet- j működését szeptember else- Dr. Ozsvár Béla (Doma-
unió magyarországi nagykő- iével. segítve a rászoruló szék) hozzászólásában az 
vete. gyermekek rendszeres tanú- egészségügy nagyarányú fej -

Augusztus 28—»szeptember 20: 

Mezőgazdasági kiállítás 
Pénteken dr. Gergely Ist-

ván mezőgazdasági és élel-
mezésügyi miniszterhelyettes 
elnökletével ülést tartot t a 
67. Országos Mezőgazdasági 
és Élelmiszeripari Kiállítás 
és Vásár főbizottsága. 

Az idei mezőgazdasági ki-
állítást 35.5 hektáron rende-
zik meg, az Albert irsaí úti 
területen, augusztus 28.— 
szeptember 20-a között. A ki-
állítási terület, a legutóbbi 

vásár óta 2,5 hektárra l bő-
vült. A pavilonok alapterüle-
te 8 ezer négyzetméterrel 
lesz nagyobb. 

A hazai kiállítók mellett 
a külföldiek minden eddigi-
nél nagyobb szabású részvé-
telére van kilátás. A szocia-
lista országok vállalatai 5 
ezer négyzetméteren viszik 
az érdeklődök elé termékei-
ket. 

Peter János 
Belgiumba látogat 

Péter János külügyminisz- február végén hivatalos látó-
tér Pierre Harmel belga kül- gatásra Belgiumba utazik, 
ügyminiszter meghívására (MTI) 

Magyar—szovjet 
turizmus 

Az idén minden eddiginél 
több magyar fiatal látogat-
hat el a Szovjetunióba: ki-
lencezren vesznek részt hat -
t izenhárom napos utazásokon. 

A Szovjetunióból csaknem 
tízezer vendéget várunk — 
nyolc különvonat és 250 ki-

| sebb-nagyobb létszámú cso-
port érkezik. Legtöbbjük a 

I felszabadulási évfordulóra 
jön: megtekintik Budapest 
látnivalóit, baráti talákozó-
kon, ünnepségeken vesznek 
részt. A különvonatok cso-
port ja i ellátogatnak a test-
vérvárosokba, az ogyesszaiak 
Szegedet, a Lvovból jövők 
Zala-.gerszeget, a tallinniak 
Szolnokot, a luganszkiak Szé-
kesfehérvárt , a kijeviek Deb-
recent keresik fel. (MTI) 

Bont ják 
a posta 

öreg 
épületeit 

S o m o g y i K á r o l y n é f e lvé t e l e 

Lapunkban már korábban beszámoltunk róla, hogy a 
Szegedi Postaigazgatóság épületeinek egy részét — a Lenin 
körúti főépülettől a Kossuth Lajos sugárúton át a Püspök 
utcában az iskoláig — lebontják, s helyette 7 szintes iro-
daházat emelnek. A bontási munkálatokat az elmúlt év 
őszén megkezdték. A postapalota építését két részben vég-
zik: az első — a műszaki rész — 1972-re. az irodaépület 
pedig 1973 végére készül el. A teljes befejezés a tervek 
szerint 1974-ben várható. 


